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                      Jaarverslag 2024 KBO Best 

In het kader van ons 65 jarig bestaan hebben we genoten van onze extra activiteiten en van onze 

andere leuke activiteiten/ evenementen/  reizen en dagtochten. 

De extra activiteiten waren: 

• Darten 

• Videoclub 

• Toneel 

• Badminton 

• Jeu de Boule 

• IVN Wandeling 

• Fietstocht  

• Autorit voor de 80+ 

• Een mis in de Odulphuskerk 

• brunch voor de vrijwilligers 

• en dan nog het grote feest in de tent. 

Alle extra activiteiten werden goed bezocht door onze leden en veel leden van ons bestuur.   

Deze kunt u nalezen op onze website onder “Prikbord archief” https://kbobest.nl/prikbord/prikbord-

archief. 

In februari hebben met onze zusterorganisatie PVGE het seniorenbal en het carnavalsontbijt gehad. 

Mede door de huis DJ Harry van Prinsenhof was het een gezellige happening. 

In maart heeft de toneelgroep de “Jeugd van Vroeger”, het stuk  

“De Richel” opgevoerd in ‘t Tejaterke. Het was hilarisch en een goed gespeeld stuk. 

Om ook onze adverteerders eens in het zonnetje te zetten hadden we deze op 10 maart   

uitgenodigd om bij een voorstelling van onze toneelgroep aanwezig te zijn.  

 

In april en mei  hebben we het lentefeest 2x gehad, dit keer 1x in de middag als vanouds en 1x in de 

avond om ook onze jonge senioren een kans te geven om deel te nemen aan onze evenementen en 

de grote zaal bij Prinsenhof zat als vanouds weer goed vol. Onze Golden Girls waren zoals altijd ook 

weer van de partij, in de middag het optreden van het duo “H & K” en de avond “het Orkesje”  

In april hadden we ook de ALV. De voorzitter vertelde over het wel en wee van de KBO. 

Onze penningmeester Nettie Hoovers lichtte uitgebreid de financiën toe en het jaarverslag werd  

voorgelezen door mevr. Susanne Gondrie daar onze secretaris afwezig was door ziekte.  

De opkomst was deze keer groot, het was een gezellige vergadering, daarna kon iedereen nog 

gezellig bijpraten onder het genot van een hapje en een drankje. 

In mei was de High-Tea bij de “Bonte Koe” dit hebben we in 2 keer moeten doen vanwege de grote 

opkomst.  

     

https://kbobest.nl/prikbord/prikbord-archief
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In augustus was weer de jaarlijkse “doe zomer” terrasmiddag die dit keer ook weer werd 

georganiseerd door Toon van Genugten. We vertrokken met een volle bus door het 

buitengebied van Best naar Hoeve Strobol in Nijnsel, waar we werden verwelkomd met 

koffie en een plaatselijke lekkernij de “Strobol”.  

Weer terug in Best werden we door Toon uitgenodigd voor een drankje op het terras bij 

Quatre Bras. 

Eind augustus werd Prinsenhof failliet verklaard en moesten we hals over kop op zoek naar 

andere locaties voor onze evenementen en dat is zeer goed gelukt het eerste was het 

etentje wat we hadden gepland met onze 80 plussers wat we bij het Boshuys hebben 

kunnen houden. De herfstfeesten en het kerstfeest hebben we bij het Tejaterke kunnen 

houden.   

De locatie was goed bevallen. Ook voor onze golden girls was het even wennen maar zij 

waren tevreden en zullen als vanouds alles blijven verzorgen. Het stamppotbuffet hebben 

we ook bij het Tejaterke gehouden. In oktober hebben we het kienen af moeten lasten maar 

in november hebben we dat ook bij het Tejaterke kunnen doen.  

In september was het grote feest van ons 65 jarig bestaan dat we hebben georganiseerd in 

de feesttent van Trekkertrek tussen Best en Oirschot. De tent was ingericht als een echte 

feesttent. Toen onze voorzitter en de burgemeester hun woordje hadden gedaan kon het 

feest beginnen, DJ Joey bracht het feest goed op gang en we hebben kunnen genieten van 

Nol Havens, de zanger van VOF de kunst met zijn gitarist. De bediening was in handen van de 

Wilhelmina Girls samen met onze Golden Girls. 

In september hebben we ook nog kunnen genieten van de BBQ bij Prinsenhof. 

  

In november hebben we kunnen genieten van het stamppotdiner in het Tejaterke en dat verliep 

heel goed. En hadden we de brunch voor onze vrijwilligers in het Tejaterke verzorgd door Heerlijck.  

Het presentje dat zij meekregen was zeer welkom. 

 

Het avond-herfstfeest in november was in het Tejaterke ondanks dat er deze keer een lage opkomst 

was, was het reuze gezellig samen met het “orkesje”.  

Ook hebben we dit jaar weer meegedaan aan de RABO Club Support Actie “Spek de Clubkas” wat een 

bedrag van € 829,21 heeft opgebracht. We zullen hier zeker weer mooie activiteiten van gaan 

organiseren. Hartelijk dank dat u op ons heeft gestemd.  

We hebben dit jaar weer mooie tochten gehad zoals:  

• 21 maart  EDAH museum  

• 23 mei Amersfoort en het oude ambacht museum 

• 23 juli Biesbosch en Gorinchem 

• 05 september dagtocht Cadzand-Bad en Sluis  

• 29 oktober t/m november cruise over de Rijn   

• 28 november kerstmarkt Oberhausen 

• 15 december Kerstconcert Andre Rieu  
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Alle tochten zijn heel goed verlopen, en we zijn blij dat we dit allemaal voor onze leden hebben 

kunnen organiseren. Daarvoor onze dank aan de werkgroep reizen. 

De verslagen zijn te lezen op onze website  https://kbobest.nl/activiteiten/reisverslagen 

Met de kerst hadden we deze keer voor een attentie bij chocolaterie “Rouseau” gekozen.  

Het bestuur bestond in 2024 uit de volgende leden: Paul Gondrie voorzitter, Willy Wouters 

secretaris, reizen en excursies, Nettie Hoovers penningmeester, Wilma van Rulo Prikbord, Website, 

reizen en excursies, Henny  Appel coördinator evenementen/activiteiten, Arida Verburg 

belangenbehartiger/clientondersteuner, 

Het bestuur is in totaal 11 keer bij elkaar gekomen.  

Onze voorzitter heeft de vergaderingen van KBO Brabant (Senioren Brabant Zeeland) bijgewoond en 

de bijeenkomsten van het regionaal beraad Zuid-Oost Brabant.  

Namens de KBO zitten Arida Verburg en Paul Gondrie in de seniorenraad en zij woonden dus ook 

daar de vergaderingen van bij.  

Dit is in het kort het verslag  van het afgelopen jaar. 

 

 Willy Wouters (secretaris)  
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